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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.9.2017 

XXIX sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 25 sierpnia 2017 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie   13:00 

        zakończono o godzinie    15:40 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Karol Sobczak  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Małgorzata Adameit 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych na 

sesję, witał Pana Burmistrza – Wacława Olszewskiego, Wicestarostę Oleckiego – Kazimierza 

Iwanowskiego, Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – 

Tomasza Jagłowskiego.   

 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli oraz 

mieszkańców biorących udział w dzisiejszej sesji.  

 

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan   

21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał. Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej 

trwania.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja dotycząca planowanej przebudowy linii 110 kV Olecko-Ełk. 

3. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia 

radnych. 

6. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady 

Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017, 

b) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
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warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich 

pobierania, 

c) zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko, 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania inwestycyjnego  

w 2018 roku w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019”, 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie  

pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego w Olecku”, 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024, 

g) zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 

8. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o ujęcie w punkcie 8 porządku obrad sesji punktu: 

 Podjęcie stanowiska w sprawie poparcia Apelu przedstawicieli środowisk 

samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r. w Warszawie dotyczącego 

obrony samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty Samorządności. 

Radny Maciej Juchniewicz przedłożył projekt uchwały w powyższej sprawie, jednak po 

posiedzeniach komisji radni przyjęli, iż poparcie apelu winno nastąpić w formie stanowiska 

Rady. 

Przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy może wnieść uwagę do zgłoszonego wniosku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o sprecyzowanie uwagi. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

oznajmił, iż jest przeciwny wprowadzeniu pod obrady stanowiska w sprawie poparcia 

protestu przeciwko rządowi. Wniosek nie jest w ogóle uzasadniony. „W naszej gminie nie jest 

potrzebna wojenka z wojewodą i rządem. Potrzebujemy współpracy, a nie politycznych 

rozgrywek. Proszę nas nie namawiać do podejmowania rozstrzygnięć, które prowadziłyby do 

skłócenia samorządu z władzą centralną. Należy raczej szukać szans na skuteczne 

współdziałanie. Tego oczekują od nas mieszkańcy gminy Olecko. Proszę o odrzucenie 

wniosku o zmianę, bo podejmowanie stanowiska nie leży w interesie gminy Olecko”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są jeszcze inne uwagi do zgłoszonego wniosku. 

 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poddał wniosek pod głosowanie. 
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Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem wniosku głosowało  

15 radnych, 2 radnych głosowało przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Wniosek uzyskał bezwzględną większość głosów i  wprowadzono do punktu 8 porządku 

obrad sesji punkt: 

 Podjęcie stanowiska w sprawie poparcia Apelu przedstawicieli środowisk 

samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r. w Warszawie 

dotyczącego obrony samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty 

Samorządności. 

Numeracja pozostałych punktów porządku obrad zmienia się odpowiednio. 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja dotycząca planowanej przebudowy linii 110 kV Olecko-Ełk. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż PGE Dystrybucja S.A, jako inwestor planuje przebudować linię 110 kV 

Olecko-Ełk. Nowobudowana linia będzie przebiegać po trasie obecnego przebiegu linii. 

Firma wykonująca powyższą inwestycję kończy dokumentację techniczną na przebudowę 

linii 110 kV Olecko-Gołdap.  

Przetarg na sporządzenie dokumentacji wygrała firma EMCA Volt Sp. z o.o.                           

z Warszawy, której przedstawiciele przekażą wstępne informacje odnośnie inwestycji. 

 

Pan Krzysztof Rencławowicz 

przedstawił informacje na temat inwestycji na postawie prezentacji – treść w załączeniu do 

protokołu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że podczas rozmowy z dyrektorem PGE w Białymstoku została zgłoszona 

uwaga, aby uwzględnić na odcinku od ul. Szosa do Świętajna w kierunku Osiedla Siejnik 

zaprojektowanie linii kablowej. Jest to teren miejski, inwestycyjny i gmina nie chce, aby 

zostały tam posadowione słupy. Wówczas PGE uwzględniło tą sugestię i chciałby, aby 

wykonawca dokumentacji również zwrócił na to uwagę. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

oznajmił, iż są bardzo złe doświadczenia z tego typu inwestycjami w mieście i gminie. To co 

powiedział przedstawiciel firmy bierze za dobrą monetę, ale w praktyce z pewnością będzie 

nieco inaczej. Prosił, aby Burmistrz wyznaczył imiennie urzędnika, do którego mieszkańcy 

mogliby się w tej sprawie zwracać.  

 

Pan Krzysztof Rencławowicz 

wyjaśnił, że planowana inwestycja ma inną specyfikę. Złe doświadczenia wynikały z tego, iż 

linia 400kV była linią nową. W przypadku, o którym mowa nastąpi jedynie przebudowa linii, 

po obecnej trasie. W imieniu firmy zapewnił, że przyjmuje uwagi i za trzy lata po 

zakończeniu inwestycji, ma nadzieję, że na sesji mieszkańcy powiedzą, że inwestor zrobił to 

dobrze i nie doprowadził do żadnych konfliktów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą do sołtysów sołectw położonych na trasie linii, aby poinformowali 

mieszkańców o planowanej inwestycji.  

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.91.2017 z dnia 30 czerwca 2017 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2017 rok; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.92.2017 z dnia 7 lipca 2017 r. w sprawie likwidacji drogi 

wewnętrznej stanowiącej własność gminy Olecko, położonej w obrębie Kukowo; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.93.2017 z dnia 7 lipca 2017 r. w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej ds. konkursu „Mieszkajmy Piękniej; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.94.2017 z dnia 18 lipca 2017 r. w sprawie powołania 

komisji egzaminacyjnych do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla 

nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.95.2017 z dnia 25 lipca 2017 r. w sprawie podania do 

publicznej wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Gminy Olecko za II kwartał 

2017 r. oraz o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.96.2017 z dnia 25 lipca 2017 r. w sprawie przeznaczenia 

do sprzedaży oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonej na terenie Gminy 

Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.97.2017 z dnia 28 lipca 2017 r. w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej ds. konkursu „Mieszkajmy Piękniej”; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.98.2017 z dnia 28 lipca 2017 r. w sprawie powołania 

zespołu doradczego ds. inwestycji uciążliwych dla społeczeństwa i środowiska; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.99.2017 z dnia 31 lipca 2017 r. w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2017 rok; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.100.2017 z dnia 1 sierpnia 2017 r. w sprawie udzielenia 

Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – pełnomocnictwa 

do podejmowania działań w zakresie zwykłego zarządu; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.101.2017 z dnia 4 sierpnia 2017 r. w sprawie zmiany 

zarządzenia Nr ORN.0050.137.2011 z dnia 12 września 2011 r. w sprawie powołania 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.102.2017 z dnia 4 sierpnia 2017 r. w sprawie udzielenia 

upoważnienia kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.103.2017 z dnia 8 sierpnia 2017 r. w sprawie ustalenia 

terminu składania wniosków o udzielenie pomocy finansowej uczniom na zakup 

podręczników i materiałów edukacyjnych w ramach rządowego programu pomocy 

uczniom w 2017 roku – „Wyprawka szkolna”; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.104.2017 z dnia 8 sierpnia 2017 r. w sprawie powołania 

zespołu do realizacji projektu pn.: „e-Gmina Olecko” zgodnie z Umową                            

o dofinansowanie nr UDA-RPWM.03.01.00-28-0007/16-00 z dnia 30 maja 2017 roku 

oraz podziału kompetencji i obowiązków związanych z jego realizacją; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.105.2017 z dnia 18 sierpnia 2017 r. w sprawie przyjęcia 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko za I półrocze 2017 roku, 

informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej i przebiegu 

realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.106.2017 z dnia 22 sierpnia 2017 r. w sprawie wytycznych 

do sporządzenia projektu uchwały budżetowej Gminy Olecko na 2018 rok i projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2024; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.107.2017 z dnia 22 sierpnia 2017 r. w sprawie powołania 

Komisji Przetargowej; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.108.2017 z dnia 25 sierpnia 2017 r. w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego 
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programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.109.2017 z dnia 25 sierpnia 2017 r. zmieniające 

zarządzenie w sprawie powołania stałej Komisji Przetargowej w Urzędzie Miejskim         

w Olecku do przygotowania i przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień 

publicznych oraz określenie trybu pracy komisji. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

Ogłoszono przetargi na sprzedaż:    

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,2218 ha, położonej w obrębie Jaśki   

z przeznaczeniem pod zabudowę zagrodową; 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,0020 ha położonej w Olecku przy Alejach 

Lipowych pod zabudowę garażową; 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,2319 ha położonej w obrębie Babki Oleckie     

z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną; 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,1465 ha położonej w obrębie Gąski                        

z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną; 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,4306 ha, przeznaczonej pod zabudowę 

usługową z wbudowaną funkcją mieszkaniową przy ul. Szosa do Świętajna; 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,3141 ha, przeznaczonej pod zabudowę 

handlową  przy ul. Wiejskiej; 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,1068 ha, przeznaczonej pod zabudowę 

turystyczno-wypoczynkową z usługami gastronomicznymi przy ul. Sembrzyckiego; 

 nieruchomości o powierzchni 0,0757 ha, położonej przy ul. Grunwaldzkiej w Olecku 

z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną z obiektami 

towarzyszącymi i infrastrukturą techniczną; 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 1,4551 ha położonej w Olecku przy                         

ul. Ełckiej przeznaczonej pod zabudowę wielorodzinną z usługami i zabudowę  

garażową.   

 

Rozstrzygnięto przetargi: 

 na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0,0220 ha, położonej przy ul. Wąskiej  

w Olecku z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkalno-usługową. Cena sprzedaży 

osiągnięta w przetargu stanowi kwotę 50.430,00 złotych brutto; 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,0020 ha położonej w Olecku 

przy Alejach Lipowych pod zabudowę garażową. Cena sprzedaży osiągnięta                             

w przetargu  stanowi kwotę 8.733,00 zł brutto; 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,2319 ha położonej w obrębie 

Babki Oleckie. Cena sprzedaży osiągnięta w przetargu stanowi kwotę 22.194,12 zł 

brutto; 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,1465 ha położonej w obrębie 

Gąski z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Cena sprzedaży 

osiągnięta w przetargu stanowi kwotę 45.740,00 zł brutto. 

 

Nie doszły do skutku przetargi na sprzedaż:   

 dwóch nieruchomości gruntowych o powierzchni 0,3953 ha i 0,3519 ha położonych                  

w obrębie Babki Oleckie z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną, 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,2218 ha, położonej w obrębie Jaśki                            

z przeznaczeniem pod zabudowę zagrodową. 
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Zawarto akty notarialne na sprzedaż: 

 pomieszczeń w budynku przy ul. Nocznickiego 17, 

 nieruchomości gruntowej po zlikwidowanej drodze wewnętrznej, położonej  

w Kukowie, 

 lokalu mieszkalnego w budynku przy ul. Kolejowej 28, 

 nieruchomości gruntowej położonej w Olecku przy ul. Wąskiej z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkalno-usługową. 
 

 W dniu 30 czerwca 2017 r. zostało opublikowane rozporządzenie Rady Ministrów                              

z dnia 28 czerwca 2017 r. (Dz. U. z 2017 r. poz. 1301) zmieniające rozporządzenie                    

w sprawie warmińsko-mazurskiej specjalnej strefy ekonomicznej. Zmiana obejmuje 

utworzenie w Podstrefie Olecko Kompleksu 2 w granicach Warmińsko – Mazurskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A. w wyniku realizacji Uchwał Rady Miejskiej                    

w Olecku Nr ORN.0007.43.2014 z dnia  27 czerwca 2014 r. i Nr ORN.0007.45.2016               

z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie objęcia granicami W-MSSE nieruchomości 

gruntowych położonych na terenie Gminy Olecko. Wniosek dotyczył objęcia 

granicami strefy nieruchomości stanowiących własność Spółki SILVAN                                  

o powierzchni 18,7964 ha. Przypomniał, iż w mieście funkcjonują dwie SSE – 

warmińsko-mazurska i suwalska. 

 

 Od 21 lipca 2017 r. obowiązuje rozporządzenie Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi                  

z dnia 5 lipca 2017 r. zmieniające rozporządzenie w sprawie środków podejmowanych 

w związku z wystąpieniem afrykańskiego pomoru świń (Dz. U. z 2017 r. poz. 1333). 

Z powodu wystąpienia kolejnych przypadków ognisk afrykańskiego pomoru świń                 

u dzików i świń na terenach bezpośrednio z nami sąsiadujących w woj. podlaskim, 

trzy gminy powiatu oleckiego tj. Wieliczki, Olecko i Świętajno włączone zostały do 

tzw. obszaru ochronnego. 

Do sołtysów przesłane zostały informacje o obowiązkach, jakie właściciele 

gospodarstw utrzymujących trzodę chlewną będą musieli spełniać. 

 

 Zadania inwestycyjne zrealizowane:  

 zakończono budowę budynku socjalnego B1 Imionki, Gmina Olecko. Odbioru 

dokonano 16 sierpnia 2017  r. Uzyskano decyzję pozwolenia na użytkowanie 

obiektu w dniu 21 sierpnia 2017 r. Koszt całkowity zadania wyniósł                   

781.745,20 zł. Powstało 6 mieszkań; 

 

 Zadania inwestycyjne w trakcie realizacji: 

 zadanie budowa drogi gminnej Sedranki – droga wojewódzka nr 653 zostało 

zgłoszone do odbioru końcowego; 

 w dniu 26 września 2017 r. nastąpi odbiór końcowy zadania – Przebudowa drogi 

gminnej w Łęgowie; 

 został unieważniony II przetarg na zadanie – Przebudowa kanału deszczowego 

przy ul. Rzeźnickiej, ponieważ kwota oferty znacznie przewyższała kwotę jaka 

została przeznaczona na realizację zadania; 

 rozstrzygnięto przetarg na zagospodarowanie terenu przy Alei Zwycięstwa. 

Wpłynęły dwie oferty, trwa weryfikacja; 

 trwa opracowanie dokumentacji budowlanej na zagospodarowanie terenu przy                        

ul. Kolejowej 20-28A. Termin wykonania – 31 sierpnia 2017 r.; 

 dwukrotnie wszczęto procedurę na wyłonienie wykonawcy robót budowlanych – 

Przebudowa mostku w Sedrankach na drodze 141045N nie wpłynęły oferty na 

wykonawstwo. Trwają przygotowania do trzeciego wszczęcia procedury wyboru 

wykonawcy; 
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 trwa przebudowa drogi gminnej przy ul. Zana. Termin odbioru końcowego –                              

20 października 2017 r. Cena realizacji zamówienia wynosi 83.249 zł. 

Wykonawcą robót jest firma Transport Ciężarowy, Krzysztof Witkowski; 

 trwa budowa oświetlenia przy ul. Szeremety. Wykonawcą robót jest firma 

ELMAR, Marcin Łapucki z Olecka. Cena realizacji zamówienia wynosi: 

17.000,00 zł. Termin odbioru końcowego – 25 września 2017 r.; 

 trwają prace związane z uzyskaniem niezbędnych pozwoleń na realizację zadania  

budowy linii oświetleniowej w Dułach, Judzikach i Kukowie; 

 trwa przebudowa świetlicy w Kukowie – kontynuacja zadania w zakresie 

ocieplenia elewacji i podjazdu dla niepełnosprawnych. Wykonawcą robót jest 

Zakład Ogólnobudowlany, Edward Luto w Olecku. Cena realizacji zamówienia 

wynosi 50.652,27 zł. Dofinansowanie z PROW 2014-2020 wyniosło 31.815 zł; 

 trwa sporządzanie projektu technicznego budowy kanału deszczowego przy 

Alejach Lipowych.  Termin wykonania zadania – 31 sierpnia 2017 r.; 

 trwają prace projektowe w związku z planowaną budową amfiteatru w Olecku.  

Wartość prac projektowych brutto wynosi 51.000 zł. Termin wykonania 

zamówienia – 31 sierpnia 2017 r. 

 złożono wniosek o przyznanie dofinasowania z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020 na przebudowę targowiska miejskiego w Olecku. 

wniosek jest w trakcie oceny; 

 dwa przetargi na rozbudowę parku linowego przy Alei 450-lecia Olecka zostały 

unieważnione, ponieważ kwota oferty przewyższała kwotę jaka została 

przeznaczona na realizację zadania. Z tego względu zakres zadania został 

zmniejszony. Dzisiaj odbył się trzeci przetarg nieograniczony. Wpłynęła  

1 oferta. Mając na uwadze, iż jest to trzeci przetarg, i zostało mało czasu na 

wykonanie robót do końca roku, należy zwiększyć środki na zadaniu 

autopoprawką o kwotę 3.600 zł; 

 trwa opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo-kosztorysowej zadania – 

Budowa drogi Os. Dąbrowskie. Zadanie jest na etapie uzyskania pozwolenia na 

budowę; 

 trwa procedura podziałów nieruchomości pod wywłaszczenia na poszerzenie pasa 

drogowego drogi gminnej w Gordejkach Małych. Termin wykonania zadania –                             

15 września 2017 r.; 

 trwa budowa alejek na cmentarzu komunalnym. Cena realizacji zamówienia 

wynosi  49.938,00 zł. Termin odbioru końcowego zadania – 30 września 2017 r. 

wykonawcą jest Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku; 

 trwają prace nad dostawą i uruchomieniem systemu monitoringu wizyjnego na 

terenie miasta Olecko. Wartość zamówienia brutto wynosi – 249.161,10 zł. 

Wykonawcą jest firma INFINITY Group Sp. z o.o. z siedzibą w Białymstoku. 

Termin wykonania zamówienia – 8 listopada 2017 r.; 

 projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny 

obsługi produkcji rolnej” (ferma trzody chlewnej) wraz z prognozą oddziaływania 

na środowisko, zostanie wyłożony do publicznego wglądu w dniach                                     

od 28 sierpnia 2017 r. do 25 września 2017 r., w Urzędzie Miejskim w Olecku, 

pokój nr 1. Wymienione opracowania będą dostępne również na stronie 

internetowej BIP urzędu. Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu 

miejscowego rozwiązaniami, odbędzie się w dniu 25 września 2017 r.  o godzinie 

14:00 w sali konferencyjnej nr 32 Urzędu Miejskiego w Olecku. Zgodnie z art. 18 

ust. 1 ustawy, każdy kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie planu 

miejscowego może wnieść uwagi. Uwagi należy składać na piśmie na adres: 

Urząd Miejski, 19-400 Olecko, Pl. Wolności 3, z podaniem imienia i nazwiska lub 

nazwy jednostki organizacyjnej i adresu oraz oznaczenia nieruchomości, której 

uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 9 października 2017 r. 
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 wykonawca miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Imionki I” przedłożył koncepcję planu miejscowego wraz z opracowaniem 

ekofizjograficznym. Aktualnie z projektem planu zapoznają się członkowie 

zespołu ds. inwestycji uciążliwych. W najbliższym czasie projekt planu zostanie 

przekazany do uzgodnień i opiniowania przez organy i instytucje; 

 do 11 września 2017 r. zainteresowani mogą składać wnioski do miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Kukowo – tereny obsługi 

produkcji rolnej 2” (ferma norek w Kukowie). Wnioski należy składać na piśmie, 

w sekretariacie (pokój nr 12) Urzędu Miejskiego. Wniosek powinien zawierać 

nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przedmiot wniosku oraz 

oznaczenie nieruchomości, której dotyczy; 

 odnośnie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko (w zakresie rolniczej niezabudowanej 

przestrzeni produkcyjnej na terenie całej gminy) do 31 sierpnia zainteresowani 

mogą składać wnioski do Studium; 

 do Urzędu Miejskiego w Olecku wpłynęły dwa wnioski o wydanie decyzji                        

o warunkach zabudowy na budowę kurników na brojlery w Rosochackich                             

i Kukowie. Pierwszy wniosek dotyczy  budowy (w odległości  ok. 24 metrów od 

zabudowy mieszkaniowej) budynku kurnika dla brojlerów  o powierzchni 

zabudowy ok. 3.000 m
2
 (budynek o wymiarach 22x134 m) z  zapleczem 

magazynowo – socjalnym oraz  infrastrukturą techniczną w Rosochackich. 

Inwestor zmienił  pierwotnie wnioskowaną ilość DJP (Dużych Jednostek 

Przeliczeniowych) ze 118 na 59,6 co daje 14.900 sztuk drobiu. Wielkość  

zabudowy pozostała bez zmian. Obecnie został wezwany do uzupełnienia 

wniosku o decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach. Wskazana lokalizacja 

terenu objętego inwestycją przy zakładanej wielkości 59,6 DJP nie wymaga 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach przy zachowaniu odległości 

minimum 100 m od zabudowy mieszkaniowej. W przypadku złożonego wniosku 

odległość ta wynosi ok. 24 m. 

Drugi wniosek dotyczy również  budowy kurnika dla brojlerów o powierzchni 

zabudowy ok. 3.000 m
2
 (budynek o wymiarach 22x134 m)  z zapleczem 

magazynowo – socjalnym oraz  infrastrukturą techniczną w zabudowie 

zagrodowej w Kukowie. Inwestor zmienił  pierwotnie wnioskowaną ilość DJP 

(Dużych Jednostek Przeliczeniowych)  ze 118 na 59,6 co daje 14.900 sztuk 

drobiu. Wielkość  zabudowy pozostała bez zmian. Obecnie wszczęto 

postępowanie w sprawie wydania decyzji o warunkach zabudowy dla tej 

inwestycji. Strony postępowania oraz inni mieszkańcy Kukowa wnieśli na piśmie 

sprzeciw przeciwko lokalizacji ww. inwestycji. Członkowie zespołu doradczego 

ds. inwestycji znacząco oddziałujących na środowisko zostali zaznajomieni                         

z zakresem tych inwestycji. 

 

 W okresie międzysesyjnym zostały wydane następujące decyzje o ustaleniu lokalizacji 

inwestycji celu publicznego: 

 Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej SIEJNIK Agnieszka Kulbacka – budowa 

urządzeń do przesyłania ciepła za pomocą gorącej wody; 

  PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa sieci elektroenergetycznej niskiego 

napięcia o długości ok. 970 m w ulicach: Aleje Lipowe, Kościuszki, Rzeźnicka, 

Targowa, Młynowa; 

 P4 sp. z o.o., Warszawa – budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora 

P4 w Babkach Gąseckich; 

 Gmina Olecko – budowa sieci elektroenergetycznej  – oświetlenie ulic o długości 

ok. 615 m w ulicach: Aleje Lipowe, Kościuszki, Rzeźnicka, Targowa, Młynowa; 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa elektroenergetycznej linii kablowej 

niskiego napięcia o długości ok. 315 m w obrębie ewidencyjnym Kukowo; 
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 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa linii kablowej niskiego napięcia                             

o długości ok. 970 m w ulicach: Warmińska, Cisowa, Mazurska; 

 Gmina Olecko – budowa doziemnej linii kablowej oświetlenia drogowego wraz 

ze słupami oświetleniowymi o długości      ok. 905 m; 

 Gmina Olecko – budowa kanału deszczowego w Alejach Lipowych. 

 

 W trakcie rozpatrywania są następujące wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji celu 

publicznego: 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa sieci elektroenergetycznej                                    

w miejscowości Łęgowo; 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa elektroenergetycznej linii kablowej                          

w obrębie ewidencyjnym Olecko 2, Sedranki, o długości ok. 63m; 

 P4 sp. z o.o., Warszawa – budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora 

P4 w Gąskach; 

 Gmina Olecko – budowa oświetleniowej linii kablowej niskiego napięcia wraz ze 

słupami oświetleniowymi o długości ok. 1.300 m w Babkach Oleckich. 

 

 Odnosząc się do prośby radnego Macieja Juchniewicza o informację dotyczącą 

wystawienia na sprzedaż przez Powiat Olecki nieruchomości graniczącej  

z amfiteatrem przy ul. Zamkowej poinformował, że nieruchomość amfiteatru 

oznaczona numerami geodezyjnymi 429/2 i 429/15 o łącznym obszarze 0,7184 ha 

została przekazana na mienie Gminy umową darowizny. Warunkiem przyjęcia  

nieruchomości przez Gminę było ustanowienie na rzecz każdoczesnego właściciela 

działki oznaczonej nr geod. 429/15 (amfiteatr) nieodpłatnej służebności gruntowej                       

w działce nr geod. 429/16 (nieruchomości powiatu graniczącej bezpośrednio                            

z  nieruchomością amfiteatru w dalszej części)  w  celu  zapewnienia dostępu do drogi 

publicznej. Ewentualna sprzedaż nieruchomości oznaczonej nr geod. 429/16 nie 

pozbawi Gminy uprawnienia korzystania ze służebności gruntowej.  

Jednocześnie Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykonanie na tej działce robót 

ziemnych i dysponowanie nieruchomością na cele budowlane, związane z przebudową 

amfiteatru. Z otrzymanych informacji wynika, iż sprzedaż przedmiotowej działki jest 

na razie w sferze planów. 

 

 Rozpoczęła się realizacja projektu „e-Gmina Olecko”. Projekt realizowany jest na 

podstawie umowy o dofinansowanie z Urzędem Marszałkowskim w Olsztynie.  

Całkowita wartość projektu wynosi 1.881.510 zł, kwota dofinansowania z UE – 

1.586.588,82 zł, wkład własny gminy – 279.986,26 zł.  

 

 Odnośnie Pakietu dla miast średnich miasto Olecko znalazło się na liście 122 miast 

tracących funkcje społeczno-gospodarcze, opracowanej na zlecenie Ministerstwa 

Rozwoju. Ministerstwo przygotowało pakiet wsparcia dla tych samorządów w postaci 

konkursów dedykowanych oraz preferencji w ramach krajowych programów 

operacyjnych, za pomocą których dystrybuowane są środki unijne na lata 2014-2020. 

Po przeanalizowaniu konkursów okazało się, iż zaproponowane narzędzia nie są 

adekwatne do potrzeb zdefiniowanych przez samorządy. 

W celu wypracowania najlepszych propozycji oraz uzyskania preferencji również                    

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, przedstawiciele 12 miast z naszego województwa uczestniczyli najpierw 

w spotkaniu z Marszałkiem Województwa w Olsztynie, a następnie w spotkaniu 

roboczym w Ełku. Kolejnym krokiem było opracowanie propozycji zmian 

korzystnych również dla miasta Olecko i za pośrednictwem Urzędu Miasta Ełk, 

przesłanie ich do Ministerstwa oraz Urzędu Marszałkowskiego.  
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 W ramach  Budżetu Obywatelskiego Gminy Olecko na 2018 rok wpłynęło                         

5 wniosków, które podlegały weryfikacji formalno-prawnej. W wyniku 

przeprowadzonej procedury 4 wnioski zostały zaopiniowane pozytywnie,                     

a jeden negatywnie. Lista wniosków pozytywnie ocenionych: 

 Street Workout  dla każdego – strefa aktywności przy Alei  450-lecia, między 

siłownią a ulicą Letnią,  

 Teren rekreacyjno – wypoczynkowy – zaplecze ul. 11 Listopada, 

 Zagospodarowanie terenów zieleni na Osiedlu Siejnik, 

 Zagospodarowanie plaży „Szyjka” (budowa placu zabaw dla dzieci oraz boiska do 

piłki plażowej). 

Pełny opis wszystkich złożonych wniosków wraz z przykładowymi wizualizacjami 

znajduje się na stronie internetowej urzędu oraz w BIP. Głosowanie na najlepsze 

propozycje odbędzie się w terminie od 6 do 20 września br. Głosowanie odbędzie się 

w dwóch formach, papierowej i elektronicznej. Szczegółowe zasady zostaną 

opracowane przez Zespół ds. Budżetu Obywatelskiego na spotkaniu w dniu                             

31 sierpnia, a następnie podane do publicznej wiadomości. 

 

 Gmina Olecko oraz Regionalny Ośrodek Kultury przygotowują się do złożenia 

wniosków o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 z poddziałania 6.1.2. 

Instytucje kultury. Planowane inwestycje to Przebudowa Amfiteatru w Olecku oraz  

Przebudowa budynku AGT wraz z zagospodarowaniem terenu. W celu włączenia 

mieszkańców w proces przygotowania projektów oraz działań na rzecz rozwoju 

kultury, w dniu 8 września br. o godzinie 17:00, odbędzie się spotkanie w Galerii 

Prawdziwej Sztuki im. A Legusa, na które serdecznie zaprasza lokalnych twórców, 

przedstawicieli organizacji pozarządowych, pasjonatów oraz mieszkańców, którzy 

chcą współtworzyć ofertę kulturalną w Olecku. 

 

 Wykonano termomodernizację fundamentów budynku mieszkalnego Kasprowicza 

14/16. Koszt remontu wyniósł 42.120 zł. 

 

 Zmieniono sposób ogrzewania mieszkań komunalnych przy ul. Kolejowej,  

Kasprowicza i Nocznickiego. 

 

 Rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę na modernizację budynku komunalnego 

Dąbrowskie 6. Koszt remontu wyniesie 220.000 zł. Na to zadanie pozyskano środki 

zewnętrzne z Banku Gospodarki Krajowej w wysokości 45% kosztów inwestycji. 

 

 Zakończono I etap wymiany okien w lokalach komunalnych. Wymieniono okna                        

w 6 mieszkaniach i 1 świetlicy wiejskiej (w ramach Funduszu Sołeckiego). Koszt                   

I etapu wyniósł około 20.000 zł. W najbliższym czasie zlecony zostanie II etap 

wymiany okien, którego wartość szacuje się na 21.000 zł. 

 

 W partnerstwie ze Wspólnotą Mieszkaniową Aleja Zwycięstwa 23/25 wykonano 

remont nawierzchni posesji gminnej przy budynku wspólnoty. Koszt wyniósł –             

10.110 zł. 

 

 Wykonano remonty budynków gospodarczych położonych przy Armii Krajowej 14, 

Wąskiej 5 oraz 1 Maja 17. Łączny koszt remontów wyniósł 28.649,16 zł. 

 

 Rozpoczęto prace polegające na zagospodarowaniu 2 skwerów zieleni na terenie 

miasta: przy skrzyżowaniu ulic Targowej i Kościuszki oraz na zapleczu budynku Plac 

Wolności 9 (przy ulicy Składowej). Obydwa skwery mają zostać urządzone do końca 

października 2017 r. Roboty wykonuje firma GARDEN MAJSTER Bogusław 



 11 

Łapiński z Olecka, która została wyłoniona w wyniku zaproszenia do złożenia ofert                 

z dnia 3 sierpnia 2017 r. Koszt prac – teren przy ul. Targowej – 89.273 zł, Plac 

Wolności 9 – 41.500 zł. Skwery zostaną uporządkowane, powstaną nowe trawniki, 

nasadzenia roślin, elementy małej architektury (ławki i kosze), a w dalszym etapie 

oświetlenie.  

 

 W ramach likwidacji tzw. dzikich wysypisk zostały uprzątnięte tereny gminne przy 

Wiewiórczej Ścieżce, wokół amfiteatru, byłego PTTK, ulicy Leśnej, Os. Lesk i Siejnik 

na kwotę 7.800 zł. 

 

 W wyniku zapytania do złożenia ofert wyłoniono wykonawcę na konserwację               

i olejowanie długiego drewnianego mostu w Olecku. Zostało nim Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku, który za kwotę 6.961,80 zł wykona 

prace do końca września 2017 r.   

 

 W wyniku ogłoszenia zaproszenia do złożenia ofert na Budowę przejścia dla pieszych 

na Placu Wolności (w obrębie wejścia do kościoła) wpłynęła jedna oferta złożona 

przez firmę Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe Mirosław Dębowski na kwotę 

7.800 zł.  

 

 Na zaproszenie do złożenia ofert na Oczyszczenie rowów i poboczy na drodze 

gminnej Zatyki – Nowy Młyn odpowiedział jeden oferent – Przedsiębiorstwo Robót 

Lądowych Jacek Mielechowicz z Ełku na kwotę 34.400 zł. Ze względu na brak takich 

środków w budżecie, postępowanie zostało unieważnione, jednocześnie ponowiono 

zaproszenie do składania ofert, wyznaczając termin do 4 września 2017 r. 

 

 Ogłoszono zaproszenie do składania ofert na Modernizację nawierzchni drogi 

dojazdowej na Osiedlu Siejnik II. Otwarcie ofert nastąpi 31 sierpnia 2017 r. 

 

 W dalszym ciągu trwają naprawy dróg na terenie gminy w ramach ich bieżącego 

utrzymania. Do chwili obecnej wydatkowano na ten cel łącznie 333.000 zł. 

 

 Wykonywane jest oświetlenie głównej alejki na Cmentarzu Komunalnym II. Zadanie 

wykonuje firma ELMAR Marcin Łapucki. Koszt zadania – 49.200 zł. Termin 

zakończenia prac planowany jest na koniec sierpnia br. 

 

 Z pomocą pracowników robót publicznych rozpoczęto porządkowanie skarp wzdłuż 

jeziora, na zapleczu „skoczni” i „dzikiej plaży” oraz na zapleczu Placu Zamkowego. 

Jednocześnie uporządkowany został brzeg jeziora na odcinku od skoczni do byłego 

terenu PTTK. Na przedmiotowym odcinku wykarczowano nadmierną ilość krzewów, 

zarastającą Wiewiórczą Ścieżkę. W chwili obecnej trwają prace porządkowe na 

cmentarzu ewangelickim.  

 

 Stan spraw w postępowaniach środowiskowych: 

 Imionki – Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Olsztynie ponownie 

wezwał inwestora do uzupełnienia raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na 

środowisko w terminie do 30 września 2017 r.  oraz poinformował, że zajmie 

stanowisko w terminie do 31 października 2017 r. W dniu 7.07.2017 r. zlecono 

firmie Cenia - Ekspertyzy Anicenta Bubak opracowanie opinii dla raportu                        

o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko. Przedmiotowa opinia wpłynęła 

dzisiaj do urzędu. W dniu 28.08.2017 r. o godz. 13:00 w sali konferencyjnej UM 

odbędzie się, otwarte dla mieszkańców, spotkanie zespołu ds. uciążliwych 

inwestycji z autorką opinii – panią Anicentą Bubak. Na spotkaniu przekazane 
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zostaną uwagi eksperta odnośnie projektowanej inwestycji. Zaprosił na spotkanie 

wszystkich chętnych radnych, sołtysów oraz mieszkańców. 

 Kukowo (norki) – Powiatowy Inspektor Sanitarny w Olecku pismem                      

z dnia 06.07.2017 r. wezwał inwestora do uzupełnienia raportu                              

o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko (do dzisiaj uzupełnienie nie 

wpłynęło). RDOŚ w Olsztynie poinformował, że zajmie stanowisko w terminie do 

31 sierpnia 2017 r. W dniu 14.06.2017 r. podano do publicznej wiadomości 

informację o toczącym się postępowaniu oraz o możliwości składania uwag                         

i wniosków. Obwieszczenie wywieszono na tablicy ogłoszeń urzędu, na stronie 

BIP oraz na tablicy ogłoszeń sołectwa Kukowo i Zatyki. W wyznaczonym 

terminie do urzędu wpłynęło 17 uwag dotyczących przedmiotowej fermy. 

  Olszewo (budowa tuczarni) – w dniu 17.05.2017 r. do urzędu wpłynął wniosek                 

o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 

polegającego na budowie tuczarni i zwiększenie obsady trzody chlewnej do 

maksymalnej możliwej wielkości 368 DJP (2.630 sztuk). Obecnie są 970 tuczniki 

– nowy budynek na 1.660 sztuk. Do wniosku dołączono również wniosek                       

o ustalenie zakresu raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko. Po 

zasięgnięciu opinii Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku, RDOŚ                        

w Olsztynie i Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie w dniu 14.07.2017 r. 

postanowieniem ustalono zakres raportu oraz zawieszono postępowanie do czasu 

przedłożenia przez wnioskodawcę raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na 

środowisko.   

 Lenarty (gorzelnia) – w dniu 17.07.2017 r. do urzędu wpłynął wniosek                        

o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 

polegającego na zmianie surowca podstawowego do produkcji alkoholu 

etylowego wraz z uruchomieniem instalacji do przygotowywania surowca                       

w gorzelni w Lenartach. W dniu 19.07.2017 r. zwrócono się z pismem do 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku i RDOŚ w Olsztynie o wydanie 

opinii dla ww. przedsięwzięcia. W dniu 24.07.2017 r. podano do publicznej 

wiadomości informację o toczącym się postępowaniu. Obwieszczenie 

umieszczono na tablicy ogłoszeń urzędu, na stronie BIP urzędu oraz na tablicy 

ogłoszeń sołectwa Lenarty (ponieważ liczba stron przekracza 20 poinformowano 

poprzez obwieszczenie). Na stronie BIP urzędu utworzono zakładkę 

„postępowania środowiskowe”, na której umieszczane są wszystkie informacje 

dotyczące toczących się postępowań o wydanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach. 

 

 W sierpniu producenci rolni mogą składać wnioski o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. Do 

wniosku dołącza się faktury VAT na zakup oleju napędowego za okres od 1 lutego do 

31 lipca 2017 r.  

 

 Przypomniał, że 15 września mija termin zapłaty trzeciej raty podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości oraz drugiej raty podatku od środków transportowych.  
 

 Zgodnie z ustawą o finansach publicznych, przedstawił Radzie Miejskiej i Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko za                   

I półrocze 2017 roku, informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

i przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury. Dochody wykonano w 52,9 %, zaś wydatki 

wykonano w 48,5%. Stan zadłużenia gminy na 30 czerwca 2017 r. wynosi                   

24.339.400 zł, co stanowi 25,6% planowanych dochodów i przedstawia się 

następująco: 

 kredyty długoterminowe – 5.339.400 zł, 
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 wyemitowane obligacje komunalne – 19.000.000 zł.   

Informacja szczegółowa z wykonania budżetu znajduje się w biurze Rady Miejskiej                 

i na stronach BIP Urzędu Miejskiego. 

 

 Do 15 września mieszkańcy gminy, kluby radnych, radni, komisje Rady Miejskiej, 

rady jednostek pomocniczych, organizacje pozarządowe i inne podmioty mogą 

składać wnioski do projektu uchwały budżetowej na 2018 rok. Wzór wniosku 

dostępny jest w Urzędzie Miejskim i na stronie internetowej Urzędu. 

 

 W związku z kataklizmami pogodowymi w Polsce i ogromnymi zniszczeniami 

wczoraj wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie                                

z informacją, iż będzie koordynował pomoc dla poszkodowanych gmin. Poddał pod 

rozwagę, aby wygospodarować w budżecie środki na pomoc konkretnej gminie                   

w przyszłym miesiącu.  

 

 W dniach 13 i 31 lipca br. w Urzędzie Miejskim w Olecku odbyły się spotkania,                    

w których uczestniczyli żołnierze wojsk NATO. Spotkania dotyczyły przede 

wszystkim zapoznania z możliwościami wykorzystania lokalnej infrastruktury 

drogowej pod kątem przemieszczenia większej ilości żołnierzy i ciężkiego sprzętu 

wojskowego. Na początku września odbędzie się kolejne spotkanie. 

 

 Prowadzony jest nabór słuchaczy na rok akademicki 2017/2018 do Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku, który utworzony zostanie w gminie Olecko w ramach Regionalnej 

Sieci Uniwersytetów Trzeciego Wieku Wyższej Szkoły Gospodarki w Bydgoszczy. 

Utworzenie uniwersytetu uwarunkowane jest złożeniem deklaracji przez minimum                

20 osób. Nie ma ograniczenia wiekowego. Zajęcia będą odbywały się raz na dwa 

tygodnie, a tematyka zajęć zostanie określona na podstawie ankiet wypełnionych 

przez zainteresowane osoby. Wszyscy słuchacze uniwersytetu otrzymają indeksy. 

Opłata za semestr jest symboliczna i  wynosi 50 zł (opłata roczna – 100 zł). Nabór 

słuchaczy prowadzony będzie do dnia 8 września 2017 r. Więcej informacji oraz druki 

deklaracji można uzyskać w Urzędzie Miejskim w Olecku, Plac Wolności 1. 

 

 Trwają przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2017/2018.  

Gminna inauguracja roku szkolnego odbędzie się  4 września 2017 r. o godz. 11.00                          

w Szkole Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku. Obecnie jest 

zatrudnionych 286 nauczycieli, w tym etatów przeliczeniowych 244,18, czyli                     

o 10 etatów przeliczeniowych mniej w stosunku do ubiegłego roku szkolnego.                      

W stosunku do 2016/2017 liczba oddziałów szkoły podstawowej z klasami 

gimnazjalnymi i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych jest                                  

o 2 oddziały większa. Natomiast liczba oddziałów przedszkola wynosi 8 – jest                          

o 1 oddział mniej w stosunku do roku szkolnego 2016/2017, gdyż nie tworzy się 

oddział popołudniowy. Z klei liczba oddziałów przedszkolnych w szkole podstawowej 

wynosi 12, a zespołów wychowania przedszkolnego 3. Dla wszystkich dzieci 3-6 

letnich jest miejsce w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych lub w 

Przedszkolu z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku. Liczba oddziałów 

przedszkolnych (ogółem 12) w poszczególnych szkołach: 

 Szkoła Podstawowa Nr 1 – 4 oddziały, 

 Szkoła Podstawowa Nr 2 – 1 oddział, 

 Szkoła Podstawowa w Gąskach – oddział (brak wolnych miejsc), 

 Szkoła Podstawowa Nr 3 – 2 oddziały, 

 Szkoła Podstawowa Nr 4 – 2 oddziały, 

 Szkoła Podstawowa w Babkach Oleckich – 1 oddział, 

 Szkoła Podstawowa w Judzikach – 1 oddział. 
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Wszystkie oddziały przedszkolne mają dostosowane godziny funkcjonowania do 

zgłoszonych potrzeb rodziców. W zależności od placówki oddziały są czynne od 6:30 

do 17:00. 

 

 Rozstrzygnięto przetarg na dowóz uczniów do szkół w roku szkolnym 2017/2018. 

Wpłynęła jedna oferta. Umowa została podpisana z Podlaską Komunikacją 

Samochodową NOVA Spółka Akcyjna z Białegostoku, która zaoferowała za 1 km 

dowozu cenę brutto 4,18 zł. 

 

 W okresie wakacji Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Olecku zorganizował                           

39 imprez sportowych, w których udział wzięło ponad 4.000 osób.  

 

 W tym czasie z obiektów sportowo-rekreacyjnych ośrodka korzystały grupy sportowe 

oraz organizacje z Polski i Europy, w sumie 72 kluby sportowe zorganizowały                         

85 turnusów. Szacuje się, że z obiektów sportowych MOSiR, tylko w zorganizowanych 

grupach skorzystało ponad 3.000 osób. Obiekty MOSiR mają jeszcze rezerwację przez 

5 klubów sportowych, które skorzystają z wybranych usług w ostatnim tygodniu 

sierpnia oraz we wrześniu. MOSiR był również organizatorem dwóch 10-dniowych 

turnusów półkolonii dla dzieci i młodzieży „Sportowe lato”, z półkolonii skorzystało 

161 dzieci.  

 

 W okresie wakacji Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury Garbate” był 

organizatorem szeregu ogólnodostępnych imprez kulturalnych: 

 15 lipca odbyły się XX Mazurskie Spotkania z Folklorem, 

 w dniach 21-23 lipca odbył się 24. Przystanek Olecko, 

 23 lipca w sali kina odbył się koncert „Czas na muzykę”, 

 29 lipca na plaży „Skocznia” odbył się już po raz piąty Festiwal Jednego 

Instrumentu, 

 6 sierpnia odbyły się „Swojskie Spotkania”, 

 13 sierpnia odbyło się III „Oleckie Święto Mleka i Miodu”.  

Powyższym głównym wydarzeniom towarzyszył szereg innych atrakcji oferowanych 

wszystkim zainteresowanym, m.in.: 

 Balonowa ustawka zorganizowana przez Wolontariat Kultury WspaK, 

 Festiwal „Barok na Mazurach”, 

 Wakacyjny Piknik Rodzinny – Kukowo 2017 w ramach „Pomysłodajni”, 

 spotkania w Oleckiej Izbie Historycznej, 

 gry miejskie,  

 wakacje z kinem dla najmłodszych. 

 

 W dniu 10 września br. zapraszamy wszystkich mieszkańców i ich gości na Święto 

Plonów 2017, które rozpoczyna się mszą św. o godz. 10:00 w kościele pw. NPM 

Królowej Polski w Olecku. Po tym wyruszy barwny korowód dożynkowy, do którego 

zapraszamy państwa radnych, sołtysów, mieszkańców. Na głównym Placu Wolności                 

o 11:30 nastąpi uroczyste otwarcie Święta Plonów, zostaną wręczane odznaki 

„Zasłużony dla rolnictwa”, nastąpi dzielenie się chlebem z tegorocznych plonów. Od 

godz. 12:00 do 18:30 będą występy artystyczne zespołów ludowych oraz Gwiazdy 

Wieczoru – zespołu MILANO. Festynowi towarzyszyć będzie degustacja potraw, 

zabawy dla dzieci, w tym park rozrywki, stoiska promocyjne firm i organizacji 

działających w obszarze rolnictwa, stoiska handlowe, w szczególności z wyrobami 

artystycznymi i spożywczymi. Zachęcił wszystkich do aktywnego udziału. Niech to 

spotkanie będzie wyrazem szacunku i podziękowania rolnikom, sadownikom, 

ogrodnikom i pszczelarzom za ich ciężką pracę. 
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 W sobotę 2 września w Olsztynie organizowane są targi rolnicze. Warmińsko-Mazurski 

Ośrodek Doradztwa Rolniczego organizuje wyjazd autokaru z Olecka o godz. 7:00, 

powrót ok. godz. 20:00. Chętni mogą skorzystać z propozycji wyjazdu – koszt 20 zł. 

 

 Przed sezonem turystycznym powieszono nowe witacze na wjazdach do Olecka, 

promujące hasło promocyjne gminy: OLECKO – MOJA PRZYSTAŃ. 

 

 W związku z odejściem na emeryturę pani Marii Siemaszko-Kozielskiej został 

ogłoszony nabór na wolne stanowisko kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku. W ramach naboru wpłynęły 4 oferty, 2 nie spełniły wymogów 

formalnych. W wyniku naboru kierownikiem została pani Edyta Truszczyńska. 

 

 Od 1 sierpnia br. w urzędzie funkcjonuje nowy Wydział Strategii i Rozwoju, którym 

kieruje pani Aneta Milczarek. Został wyodrębniony w ramach reorganizacji urzędu,                     

a jego zadaniem jest m.in. pozyskiwanie funduszy unijnych oraz opracowywanie 

dokumentacji strategicznych gminy. Do zadań nowej komórki należą również działania 

mające na celu planowanie strategiczne i rozwój, realizację projektów, które uzyskały 

dofinansowanie oraz rozwój dialogu społecznego, społeczeństwa obywatelskiego                                           

i przedsiębiorczości. Natomiast od dnia 16 sierpnia funkcję Sekretarza Gminy pełni 

pani Barbara Jankowska, dotychczasowy kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami. W drodze awansu wewnętrznego, osobą pełniącą obowiązki  

kierownika wydziału została pani Maria Wiktorzak. 

 

 W dniu 27 lipca br. został ogłoszony nabór na wolne stanowisko urzędnicze 

podinspektora w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu w Urzędzie Miejskim                       

w Olecku. W wymaganym terminie, do 10 sierpnia br., do naboru zgłosiło się                    

6 osób, w tym 1 osoba nie spełniła wymagań formalnych zawartych w naborze.                        

W wyniku testu sprawdzającego i rozmowy kwalifikacyjnej została wybrana pani 

Monika Błaszak.  

 

 Od 1 września br. funkcję Pełnomocnika Burmistrza ds. przeciwdziałania 

uzależnieniom pełnić będzie pani Monika Chmielewska-Sujata – inspektor                      

w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego w Olecku. 

 

 Przypomniał, iż 30 września upływa termin składania wniosków o realizację 

przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego na 2018 r.  

 

 Przypomniał, że w każdy drugi piątek miesiąca w Urzędzie Miejskim w Olecku                         

w pokoju nr 3 jest pełniony dyżur eksperta Zakładu Ubezpieczeń Społecznych                              

w Gołdapi. Ekspert udziela porad w zakresie: 

 prowadzonej działalności gospodarczej, 

 zatrudniania pracowników, 

 emerytur, rent, kapitału początkowego, 

 zasiłków i prewencji rentowej.  

Najbliższy dyżur odbędzie się 8 września br. Jest zapotrzebowanie, aby ekspert częściej 

dyżurował w urzędzie i prawdopodobnie odbędzie się więcej spotkań. 

 

 W dniu 1 września br. o godz. 18:30 odbędzie się zebranie wiejskie w Sołectwie 

Ślepie. W związku z brakiem sołtysa sołectwa zebranie będzie poświęcone informacji 

na temat funduszu sołeckiego. Jeśli nadal nie będzie kandydatów, prawdopodobnie 

miejscowość zostanie włączona w obszar innego sołectwa. 
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Przewodniczący Rady  Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są pytania do przedstawionych informacji i oznajmił, iż przed realizacją punktu              

5 porządku obrad zostanie ogłoszona krótka przerwa. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 W dniu 4  lipca 2017 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło 

pismo kierownika-właściciela Ośrodka Szkolenia Kierowców w Olecku pana Henryka 

Turowskiego w sprawie utrudniania korzystania z placu manewrowego przy Zespole 

Szkół w Olecku. Natomiast w dniu 12 lipca br. pan Henryk Turowski przedłożył kopię 

wypowiedzenia umowy najmu placu położonego za budynkiem szkoły. Burmistrz 

załatwił sprawę pozytywnie; 

 

 Mieszkańcy Zielonówka złożyli wniosek o pilne wykonanie remontu drogi oraz 

chodnika w ich miejscowości. W odpowiedzi Burmistrz poinformował, iż wniosek 

zostanie uwzględniony w projekcie budżetu gminy na 2018 r.  

 

 W dniu 14 lipca 2017 r. wpłynął odpis postanowienia Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Olsztynie, który odrzucił skargę Państwa Jadwigi i Witolda U. 

na uchwałę Nr ORN.0007.39.2016 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 maja 2016 r.    

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik 

II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku; 

 

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Suwałkach przedłożył informację o dokonanej 

analizie oświadczeń majątkowych pani Marii Siemaszko-Kozielskiej.                                

W oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości. 

 

 W dniu 26 lipca 2017 r. wpłynął sprzeciw lokatorów mieszkań i właścicieli budynków 

gospodarczych przy Placu Wolności 19-21 wobec planowanej likwidacji istniejących 

budynków gospodarczych. Mieszkańcy żądają wstrzymania decyzji wyburzenia 

budynków do czasu podłączenia ich mieszkań do miejskiej sieci cieplnej.                          

W odpowiedzi Burmistrz zezwolił na bezumowne korzystanie z pomieszczeń 

gospodarczych do zakończenia przyszłego sezonu grzewczego, tj. do 30 kwietnia 

2018 r., a następnie mieszkańcy winni przekazać je do zarządcy zasobów 

komunalnych. 

 

 Miał przyjemność reprezentować Radę Miejską w Olecku podczas obchodów Święta 

Policji w dniu 26 lipca br.  

 

 W dniu 3 sierpnia br. mieszkaniec Olecka zwrócił się z prośbą o wydanie kopii 

protokołów z posiedzeń komisji oraz sesji Rady Miejskiej z udziałem Państwa U.                   

w związku z toczącym się postępowaniem sądowym. Sprawę przekazano 

Burmistrzowi. 
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 W ramach inicjatywy uchwałodawczej radny Maciej Juchniewicz przedłożył projekt 

uchwały w sprawie poparcia Apelu przedstawicieli środowisk samorządowych 

zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r. w Warszawie dotyczącego obrony 

samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty Samorządności. Zgodnie                  

z §65 ust. 1 i 2 uchwały Nr ORN.0007.65.2016 Rady Miejskiej w Olecku z dnia                   

30 września 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko Burmistrz 

zaopiniował projekt uchwały pod względem merytorycznym i prawnym oraz 

przekazał go Radzie. W ocenie Burmistrza przedłożone dokumenty winny być 

przyjęte w formie przewidzianej §63 ust. 2 Statutu Gminy Olecko, tj. rezolucji, 

stanowiska lub opinii. Poparcie rady udzielone w formie uchwały wymaga podania 

wyraźnej podstawy prawnej. Komisje Rady na posiedzeniach w dniach 22 i 23 

sierpnia br., po zapoznaniu się z opinią Burmistrza, ustaliły iż dokument zostanie 

przyjęty w formie stanowiska Rady Miejskiej w Olecku. Punkt dotyczący 

przedmiotowego projektu stanowiska został wprowadzony pod obrady dzisiejszej 

sesji.   

 

 Burmistrz Olecka przedłożył Zarządzenie Nr ORN.0050.105.2017 z dnia 18 sierpnia 

2017 r. w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko 

za I półrocze 2017 roku, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 

 

 Do wiadomości Rady Miejskiej w Olecku wpłynęło pismo Państwa U. z podpisami 

mieszkańców ul. Zamostowej, klientów firmy Agromasz oraz właścicieli ogródków 

działkowych w sprawie ustosunkowania się do prośby ustawienia po obu stronach                

ul. Zamostowej znaku drogowego zakazu zatrzymywania się i postoju.   

 

 Przypomniał, iż 15 września upływa termin składania wniosków do budżetu gminy na 

2018 r. 

 

 W dniu 2 września br. na plaży miejskiej w Olecku odbędzie się zakończenie wakacji                   

z oleckim graniem. Organizatorzy zapraszają dzieci i dorosłych na imprezę, podczas 

której odbędzie się zbiórka publiczna na rzecz chorej na nowotwór kobiety. 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 18 sierpnia 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej, 

 22 sierpnia 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji, 

 23 sierpnia 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu                       

i Gospodarki. 

 

Wszystkie sprawy wniesione znajdują się do wglądu w biurze Rady Miejskiej.  

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przerwa 5 minut. 
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Do punktu 7 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski                               

i oświadczenia radnych. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 zapytał, jakie klasy ostatecznie będą w Szkole Podstawowej w Kijewie, 

 zapytał, na jakim etapie prac jest gmina w sprawie ustanowienia ulg dla weteranów, 

 zapytał, na jakim etapie prac jest gmina w sprawie Oleckiej Karty Seniora, 

 zapytał, na jakim etapie jest realizacja inwestycji – Plac zabaw na ul. Gołdapskiej, 

 zapytał, na jakim etapie jest realizacja inwestycji – Park linowy, 

 odnośnie pisma mieszkańca Lesku w sprawie użyczenia płyt drogowych zapytał, jaki 

jest stan sprawy, 

 zapytał, jaki jest aktualny stan sprawy odnośnie pisma mieszkańców Placu Wolności 

19-21 w sprawie wypowiedzenia umów najmu na pomieszczenia gospodarcze oraz 

przyłączenia do miejskiej sieci ciepłowniczej, 

 zapytał, jakie konsekwencje dla mieszkańców i naszego samorządu ma nowelizacja 

prawa wodnego, 

 zapytał, jakie konsekwencje dla mieszkańców i naszego samorządu ma nowelizacja 

ustawy o gospodarce odpadami, 

 odnośnie afrykańskiego pomoru świń zapytał, jakie jest zagrożenie dla ludzi i jaki to 

ma wpływ na istniejące i planowane inwestycje w fermy oraz jakie są aktualne 

działania samorządu w tym zakresie, 

 zapytał o aktualny stan spraw ferm w Imionkach (świnie), Kukowie (świnie i norki) 

oraz o nowy wniosek, 

 zapytał o zasady rekrutacji zewnętrznego personelu do realizacji projektów 

prowadzonych przez miasto finansowanych ze środków zewnętrznych i czy wśród 

personelu projektów są krewni urzędników, 

 odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście I” (ul. Stroma,                       

ul. Partyzantów, Plac Wolności) zapytał, czy plany inwestora nie kolidują z naszymi 

dotyczącymi ROK i AGT? Czy proponowane rozwiązania komunikacyjne oraz 

planowana wysokość budynku (5 kondygnacji) nie utrudnią życia okolicznym 

mieszkańcom i działalności instytucji – ośrodkowi kultury oraz szkole muzycznej, 

 odnośnie projektu „Partycypacja w Planowaniu Przestrzennym” – obręb ewidencyjny 

Olecko 1 zapytał, w jaki sposób są dokumentowane działania w projekcie, w tym 

spotkania z mieszkańcami i w jakiej formie upubliczniane? Czy ze strony urzędu                     

w projekcie bierze udział lub ma wpływ na prezentowane koncepcje osoba/osoby, 

której/których nieruchomości dotyczą konsultacje? Uczestnicy konsultacji mają 

wrażenie, że w ramach konsultacji forsuje się ustaloną z góry koncepcję planu. Czy 

opracowano indywidualny plan konsultacji? Jeżeli tak, to gdzie? Czy dostępny jest 

wstępny projekt planu? Jeżeli tak, to gdzie? 

 odnośnie inwestycji Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku – 

ciepłownia na biomasę zapytał, z czego wynikała konieczność ogłoszenia przetargu na 

inwestora zastępczego? Dlaczego teraz? Dlaczego taka forma przetargu? Dlaczego 

taki krótki termin przetargu (25.07. - 01.08.17 r.)? Jakie są planowane koszty budowy 

oraz źródła finansowania? Dlaczego wybrano lokalizację ciepłowni w mieście (działki 

geodezyjne nr 310/5 oraz 1621/2) – w piśmie Pana Burmistrza w sprawie lokalizacji 

wskazano, że nie została wydana decyzja o warunkach zabudowy, ani nie jest obecnie 

rozpatrywany wniosek w sprawie budowy biogazowni w bezpośrednim pobliżu miasta 

(pismo nr BI.0003.3.2017 z dnia 14 czerwca 2017 r.)? 

Zgłosił następujące wnioski: 

 odnośnie projektu „Partycypacja w Planowaniu Przestrzennym” wnosi                                       

o  dokumentowanie i upublicznianie każdego etapu konsultacji na portalu miejskim 
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(oddzielna zakładka), umieszczenie wszystkich opracowanych w ramach projektu 

dokumentów, materiałów, publikacji, 

 zgłosił wniosek o przegląd i odnowienie tablic na cmentarzu ewangelickim, zebranie 

śmieci i prace porządkowe oraz opracowanie i upublicznienie komunikatu do 

mieszkańców w sprawie niestosowności wyprowadzania psów na cmentarzu, 

 odnośnie Biuletynu Informacji Publicznej (BIP) zgłosił wniosek o: 

 umieszczenie informacji o udzielonych ulgach i zwolnieniach podatkowych za 

okres, od kiedy taki obowiązek wynika z przepisów prawa, 

 uzupełnienie informacji o petycjach (umieszczenie petycji oraz odpowiedzi – 

złożył petycję 8 marca 2017 r. - w BIP-ie nie ma ani petycji, ani odpowiedzi na 

nią), 

 ustanowienie (w formie zarządzenia Burmistrza) zakazu występów cyrków ze 

zwierzętami na terenach będących własnością gminy lub będących w zarządzie 

jednostek i spółek gminnych,  

 wnioskuje o wygospodarowanie w tegorocznym budżecie środków na remonty 

(zgodnie wyceną prac: 74.722,02 zł) w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej oraz 

uwzględnienie podwyżek płac dla pracownic i pracowników w budżecie na rok 2018.  

Prosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 

 

Radna Anna Kaczor 

zgłosiła wniosek o likwidację barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych                            

w mieście poza Placem Wolności. Osoby niepełnosprawne i matki z wózkami mają problemy 

z dotarciem, np. do przychodni, czy do urzędów.  

 

Radna Justyna Cieślukowska 

zwróciła się z prośbą o utworzenie przejścia dla pieszych na ul. 1 Maja jak najbliżej 

przedszkola znajdującego się przy ul. Wąskiej. Opiekunki idąc z dziećmi na spacer nad 

jezioro przechodzą w miejscu niedozwolonym albo cofają się do przejścia znajdującego się 

przy szkole muzycznej.   

Burmistrz wspominał o formach pomocy ofiarom nawałnic. Klub Radnych OKO interesował 

się tą sprawą i w związku z powyższym prosi o zamieszczenie na portalu miejskim informacji 

o formach pomocy. Szczegółową informację prześle do biura Rady z prośbą o zamieszczenie. 

 

Radna Wioletta Żukowska 

zapytała o wniosek mieszkańców złożony w sprawie fermy trzody chlewnej w Kukowie 

odnośnie wznowienia postępowania w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach. Chce wiedzieć, na jakim etapie jest sprawa. 

Odnośnie budżetu obywatelskiego wnioskuje o uwzględnienie w procedurze terenów 

wiejskich, by mieszkańcy wsi mieli możliwość skorzystania z tej oferty. 

W związku z wypadkiem samochodowym z udziałem dziecka na trasie Ślepie – Zajdy wnosi 

o zamontowanie na drodze progu zwalniającego.  

  

Radny Jarosław Bagieński 

wrócił do wniosku popartego prawie 300 podpisami mieszkańców w sprawie utworzenia 

przejścia dla pieszych na wysokości bloku Plac Wolności 9. Wówczas zgłaszał, aby przejście 

utworzyć naprzeciwko tunelu pod blokiem. Z informacji, które do niego dotarły wynika, iż 

została sporządzona koncepcja utworzenia przejścia dla pieszych przy sklepach. Wyznaczenie 

tam przejścia dla pieszych utrudni funkcjonowanie okolicznych sklepów i organizację 

uroczystości pogrzebowych przy pobliskim kościele. Zgłosił, aby wstrzymać realizację 

inwestycji do momentu opracowania planu organizacji ruchu wokół całego Placu Wolności 

oraz zorganizować spotkanie z osobami, które podpisały się pod wnioskiem w tej sprawie.  

Poinformował, iż Komisja Rewizyjna otrzymała od Komisji Statutowej wniosek, aby zająć 

się tematem „Sprawdzenie wydatkowania przez Dyrektora Zespołu Szkół w Olecku kwoty 
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50.000 zł przeznaczonej ma zakup sprzętu i wyposażenie sali sensorycznej”. Do końca roku 

kalendarzowego Komisja Rewizyjna ma już zaplanowane tematy i w związku z tym zwrócił 

się do członków komisji, aby zgłoszony temat ująć w planie pracy na 2018 r., gdyż sprawa 

nie jest zbyt pilna. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące interpelacje i wnioski: 

 zapytał, czy wywieszano flagi miasta wokół Placu Wolności podczas lokalnych 

uroczystości,  

 wnosi o wywieszanie flag miasta wokół Placu Wolności oraz na skoczni podczas 

najbliższych lokalnych uroczystości, 

 odnośnie „witaczy” prosił, aby zwrócić uwagę na „utrwalacze”. Przeglądając zdjęcia 

na różnych forach internetowych z uroczystości na terenie miasta doszedł do wniosku, 

iż ze zdjęć nie wynika, że imprezy odbywają się na terenie Olecka. W jego ocenie 

winno być mniej reklam piw, a więcej reklam miasta, aby na zdjęciu było widać, że 

wydarzenie odbyło się na terenie miasta, 

 zapytał, na jakim etapie jest sprawa ewentualnego przystąpienia gminy do programu 

Mieszkanie Plus. W tym roku został ogłoszony konkurs na opracowanie domu 

modelowego dla programu. Wyniki mają być ogłoszone we wrześniu. W najbliższym 

czasie zostanie ogłoszony kolejny konkurs dedykowany projektom domów 

jednorodzinnych realizowanych w małych i średnich gminach, czyli przewidywane 

jest rozszerzenie ofert produktów. Wnioskuje, aby gmina pośpieszyła się w tej 

sprawie, 

 zapytał, czy jest monitorowane zagrożenie barszczem Sosnowskiego, jakie  działania 

są podejmowane. Niektóre gminy pozyskiwały środki zewnętrzne na walkę z tą plagą,  

 od 2011 zgłaszał wnioski do budżetu w sprawie rewitalizacji skweru na rogu ul. 

Kościuszki i Targowej. Cieszy się, iż skwer jest odbudowywany. Wnosi, aby 

oświetlenie i odwodnienie wykonać w tej chwili, by później nie trzeba było niczego 

rozkopywać, 

 odnośnie amfiteatru i komunikacji wielokrotnie na sesji padała informacja,                               

iż komunikacja nie jest zagrożona w czasie kiedy funkcjonowała Wszechnica 

Mazurska. Powoływano się na to, że zawsze będzie droga dojazdu do amfiteatru przez 

wszechnicę. Obecnie na tym terenie powstało osiedle mieszkaniowe. Wcześniej 

funkcjonowały tam dwie drogi. Na jednej ustawiono szlaban, druga została zaorana. 

Ponowił wniosek o rozważenie możliwości budowy mostu w okolicy kamiennego 

mostku, 

 odniósł się do odpowiedzi na wniosek z ostatniej sesji w sprawie rozważenia, aby 

zamiast jednego autobusu komunikacji miejskiej zastanowić się nad wprowadzeniem 

kilku mniejszych busów. Burmistrz poinformował, iż Gmina Olecko nie posiada 

własnej komunikacji miejskiej oraz nie jest organizatorem publicznego transportu 

drogowego. Stwierdził, że to wie, ale wnioski radnych zmierzały do tego, by 

porozmawiać z przedsiębiorcą, być może zaprosić na posiedzenie komisji, wysłuchać 

mieszkańców i sprawę rozwiązać w inny sposób – zaproponować nowocześniejsze 

rozwiązania. Dwa małe busy, to potencjalnie dwa razy więcej klientów, bo ludzie                       

w tym samym czasie dojeżdżają do pracy z różnych części miasta, 

 dołączył się do wniosku Radnej Justyny Cieślukowskiej w sprawie utworzenia 

przejścia dla pieszych na ul. 1 Maja.    

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji i wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż Burmistrz udzieli odpowiedzi na piśmie. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

          

Na tym punkt zakończono. 

 

Przerwa 5 minut. 

 

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady 

Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu                      

i Rekreacji Rady Miejskiej zwrócił się z prośbą o zmianę terminu realizacji przez komisję 

tematu pt.: „Mechanizmy partycypacji społecznej w Gminie Olecko (inicjatywa 

uchwałodawcza, konsultacje społeczne, inicjatywa lokalna, budżet gminy, w tym budżet 

obywatelski, rewitalizacja społeczna, współpraca z organizacjami pozarządowymi, zespoły 

dialogu)”. Temat zostaje przełożony na wrzesień.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji 

w roku 2017. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 
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 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało                     

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego 

planu pracy Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.52.2017 

w załączeniu 

 

 

b) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                       

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich 

pobierania 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, iż zgodnie z ustawą o pomocy społecznej rada gminy w drodze uchwały ustala 

szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                                 

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą do Rady Miejskiej o wyrażenie zgody na nieodczytywanie treści 

projektów uchwał.  

 

Rada wyraziła zgodę na to, aby Przewodniczący nie odczytywał treści projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 

z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich 

pobierania. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.53.2017 

w załączeniu 

 

 

c) zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że zgodnie z ustawą  z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania komunizmu 

lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej samorządy mają czas do 2 września br. na zmianę nazw. Konieczna jest zmiana 

nazwy ul. Mereckiego. W wyniku przeprowadzonych konsultacji mieszkańcy zdecydowali, 

aby ulica nosiła nazwę Janusza Korczaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy 

ulicy w mieście Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.   

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.54.2017 

w załączeniu 

 

 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania inwestycyjnego  

w 2018 roku w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż do 15 września br. samorządy mogą składać wnioski do Programu rozwoju 

gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019. Powiaty mogą złożyć nie 

więcej niż dwa wnioski na łączną kwotę 3 mln zł, gminy jeden wniosek. Powiat Olecki 

zamierza złożyć wniosek dotyczący Przebudowy drogi powiatowej Nr 1746N Jeziorowskie - 

Leśny Zakątek - Czerwony Dwór - Cichy - Duły (dr. woj. nr 655) na odcinku Cichy - Duły. 

Zwrócił się z prośbą o dofinansowanie realizacji zadania do Gminy Olecko i Świętajno                     

w kwocie 50% wkładu własnego wartości inwestycji (proporcjonalnie do długości drogi).  

Planowane finansowanie realizacji zadania przedstawia się następująco: 

 budżet Gminy Olecko – 857.866,00 zł, 

 budżet Gminy Świętajno – 580.211,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                                  

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie do realizacji zadania inwestycyjnego w 2018 roku w ramach „Programu 

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

realizacji zadania inwestycyjnego w 2018 roku w ramach „Programu rozwoju gminnej                       

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.55.2017 

w załączeniu 

 

 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie  

pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego w Olecku” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że trwa przebudowa ul. Żeromskiego w Olecku w ramach dofinasowania                            

z „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”.                         

W 2016 r. Rada Miejska w Olecku na podstawie uchwały wyraziła zgodę na przystąpienie do 

realizacji zadania wspólnie z Powiatem Oleckim. Pomoc finansowa Gminy Olecko, po 

rozstrzygniętym przetargu, wynosi 346.964,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                 

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego                   

w Olecku”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego w Olecku”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.56.2017 

w załączeniu 
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f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż zmiany WPF wynikają ze zwiększenia dochodów i wydatków budżetu gminy 

ogółem o kwotę 1.009.044,96 zł.  

W załączniku Nr 2 – „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” 

wprowadza się przedsięwzięcie pn. „Budowa amfiteatru w Olecku”, gdyż zostanie rozpoczęty 

nabór wniosków o dofinansowanie inwestycji z zakresu kultury. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                             

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.57.2017 

w załączeniu 

 

 

g) zmiany budżetu gminy na 2017 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 542.143,00 zł. Szczegóły 

zostały omówione na posiedzeniach komisji.  

Prosił o uwzględnienie autopoprawki do projektu uchwały, polegającej na zwiększeniu                                  

o 3.600,00 zł planu wydatków na zadanie – „Rozbudowa parku linowego przy Alei 450-lecia 

Olecka” w związku z otwarciem ofert. Środki na ten cel zostają przeniesione z oszczędności 

na inwestycji pn. „Zagospodarowanie terenu przy Alei Zwycięstwa” z rozdziału 90095                     

§ 6050 do rozdziału 92695 § 6050.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2017 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zapytał, skąd wynika kwota 7.800,00 zł na wykonanie przejścia dla pieszych przy Placu 

Wolności. W jego ocenie jest to bardzo dużo za wykonanie samego przejścia. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż cena wynika ze złożonej oferty. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało  

18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.58.2017 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 8 – Podjęcie stanowiska w sprawie poparcia Apelu przedstawicieli środowisk 

samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r. w Warszawie dotyczącego 

obrony samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty Samorządności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż z inicjatywą uchwałodawczą wystąpił radny Maciej Juchniewicz. Po 

konsultacji z radcą prawnym Burmistrz wydał opinię, że poparcie apelu winno nastąpić                         

w formie stanowiska, a nie uchwały. 
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Radny Maciej Juchniewicz 

wyjaśnił, że sprawa dotyczy poparcia apelu przyjętego 16 marca br. przez związki                                  

i stowarzyszenia skupiające miasta i gminy, m.in. Związek Miast Polskich, czy Unię 

Miasteczek Polskich, których gmina Olecko jest członkiem. Apel był odpowiedzią na plany 

wprowadzenia prawa ograniczającego autonomię i samodzielność samorządów, dążenie do 

centralizacji władzy. Nie należy mylić przyczyny ze skutkiem. Samorządy przez 25 lat 

współpracowały z rządem. Nigdy nie było sytuacji, aby samorządy „szły na wojnę”. W tym 

przypadku chodzi o dobrze rozumianą współpracę. Samorządy zawsze były otwarte na 

reformy i zmiany, które zostały wynegocjowane. Podał przykład reformy oświaty narzuconej 

gminom. W jego opinii samorząd winien wyrazić swoje stanowisko. Zwarty protest 

związków samorządowych doprowadził do tego, iż Prezydent RP Andrzej Duda złożył veto            

w sprawie zmiany przepisów o Regionalnych Izbach Obrachunkowych. Protest w ramach 

prawa ma sens i apel jest tego przykładem.  

Planowane zmiany rządu centralizują decyzje i środki finansowe, natomiast odpowiedzialność 

jest zrzucana na władze samorządowe.  

Ponadto apel dotyczy obrony prawa ustrojowego. Proponowane zmiany w ordynacji 

wyborczej (rezygnacja z bezpośredniego wyboru wójta, burmistrza, prezydenta miasta, start   

w wyborach tylko partii politycznych) wpłyną na zachwianie samorządności w Polsce. Jako 

wnioskodawca nie zgadza się z tym.  

Reasumując podkreślił, iż przyczyną apelu i karty jest to, aby rząd miał świadomość, co 

myślą samorządy w całej Polsce.  

Podziękował, tym radnym, którzy są za poparciem apelu. Stwierdził, że należy walczyć                        

o samorządność i niezależność.     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja nie opiniowała projektu stanowiska. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji                             

– Wojciech Rejterada  

poinformował, iż Komisja po zapoznaniu się z opinią Burmistrza dotyczącej inicjatywy 

radnego Macieja Juchniewicza jednogłośnie przyjęła, że dokument powinien być 

przygotowany w formie stanowiska Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja przy 4 głosach za, 2 głosach wstrzymujących i 1 głosie przeciw 

pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt  stanowiska w sprawie poparcia Apelu 

przedstawicieli środowisk samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r.                            

w Warszawie dotyczącego obrony samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty 

Samorządności.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu stanowiska. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

poinformował, iż odczyta wystąpienie i jeśli stanowisko zostanie przyjęte, to chce, aby 

zostało ono dołączone do stanowiska Rady jako votum separatum i przekazane dalej. 

Odczytał wystąpienie – treść w załączeniu do protokołu. 
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Dodał, że z informacji dostępnych w Internecie wynika, iż tzw. Samorządowy Komitet 

Protestacyjny nie podejmuje od maja żadnych działań. Wiele wskazuje na to, że organizację 

powołano do realizacji celów politycznych.  

W kwestii technicznej stanowisko winno być przedstawione Radzie w formie zapisu „wyraża 

się” lub „nie wyraża”.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. stanowiska pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem stanowiska głosowało  

16 radnych, 2 radnych głosowało przeciw,1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Rada podjęła stanowisko w sprawie poparcia Apelu przedstawicieli środowisk 

samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r. w Warszawie dotyczącego obrony 

samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty Samorządności. 

 

 

S t a n o w i s k o   Nr ORN.0007.1.2017 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 9 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Mieszkaniec Olecka – Piotr B. 

w imieniu osób prowadzących działalność gospodarczą poruszył sprawę planowanego 

przejścia dla pieszych przy Placu Wolności. Przedsiębiorcy nie chcą, aby likwidowano tam 

miejsca postojowe, co miałoby być konsekwencją wykonania przejścia dla pieszych. Nie 

podpisał się pod wnioskiem o wykonanie przejścia. Osoby prowadzące działalność są 

przeciwne jego wykonaniu w proponowanym miejscu. O sprawie dowiedział się dopiero na 

etapie wytyczania miejsca i dlatego przybył na obrady. Planowane przejście nie jest w ciągu 

pieszym i nie naprzeciw wyjścia z „bramy”. Z tego co słyszał są jakieś przeszkody 

techniczne, aby przejście zostało wykonane w ciągu pieszym. Jeśli taki kłopot istnieje, to nie 

należy tworzyć sztucznie przejścia, z którego niewiele osób będzie korzystało, bo większość 

nadal będzie przechodzić „wydeptaną ścieżką”. Natomiast wykonanie przejścia spowoduje 

likwidację miejsca postojowego i trudności w dostarczaniu towarów. Prosił o ponownie 

rozważenie, czy przejście w tym miejscu jest zasadne i zorganizowanie spotkania z grupą 

inicjatywną składającą wniosek. Wyraził chęć uczestniczenia w takim spotkaniu                                   

i przedstawienia swojego stanowiska. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż w sprawie utworzenia przejścia dla pieszych przy Placu Wolności wpłynęło wiele 

podpisów, kilka osób przyszło do niego osobiście. Nie jest skłonny, aby likwidować miejsca 

postojowe. Zapewnił, że jeszcze raz pochyli się nad sprawą i porozmawia z wnioskodawcami. 

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

poruszył kwestię niewyrażenia zgody na utworzenie klasy VI w Szkole Podstawowej                              

w Kijewie. Pierwszy komisarz – pan Marek Kosewski był za utworzeniem klasy, drugi – Pan 

Grzegorz Kłoczko również – wydał zgodę na piśmie. Ministerstwo Edukacji i Kuratorium 

Oświaty w Olsztynie wyraziło opinię, iż jest to zgodne z przepisami. Natomiast gmina 

„uparła się”, aby nie utworzyć klasy VI. Zapytał, czy to jest złośliwość, czy trzeba będzie 
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sprawę nagłośnić. Rodzice nie wyślą dzieci do szkoły w Gąskach. Dopytują o możliwości 

posłania dzieci do Ełku, Olecka, czy Chełch. Nie rozumie postępowania gminy w tej sprawie. 

Zapytał, czy będzie remontowana droga Świdry-Dzięgiele.    

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odniósł się do poruszonych spraw: 

 remont drogi – zadanie zostanie wpisane do budżetu na 2018 r. i w przyszłym roku 

część drogi zostanie wykonana; 

 szkoła w Kijewie – od 1 września br. będzie funkcjonowała Szkoła Podstawowa                           

w Kijewie zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Olecku. W szkole będzie 

funkcjonować jeden oddział II klasy gimnazjum i dwa oddziały III klasy gimnazjum 

oraz z naboru I klasa szkoły podstawowej. Zatem będą cztery oddziały – zgodnie                       

z ustawą Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe. Według 

obowiązującego prawa w nowotworzonej szkole podstawowej można utworzyć klasę 

IV i VII, jeśli w poprzedniej szkole – w tym przypadku w Gąskach – byłyby co 

najmniej po dwa oddziały klasy III i VI. Przepis będzie obowiązywał: do kl. IV przez 

5 lat tj. do roku szkolnego 2021/2022, a do kl. VII przez 6 lat tj. do roku szkolnego 

2022/2023. W związku z tym, iż w Gąskach były 3 oddziały klas V, w przyszłym roku 

szkolnym będą 3 oddziały klas VI. Za rok, zgodnie z przepisami, będzie można 

utworzyć klasę VII w Kijewie. Sołtys wspominał o zgodzie ministerstwa i kuratorium. 

Gmina wystąpiła o interpretację przepisów prawnych do ministerstwa, kuratorium, 

systemu e-porady administrowanego przez INFOR.pl oraz do radcy prawnego 

obsługującego urząd, czy zgodnie z obowiązującymi przepisami można utworzyć inną 

klasę niż IV i VII wnosząc o wskazanie konkretnego przepisu prawnego. Zarówno 

ministerstwo, jak i kuratorium nie wskazało takiego artykułu. Natomiast interpretacja 

z systemu Inforlex i naszego radcy prawnego była jednoznaczna – nie można 

utworzyć klasy VI. W przyszłym roku nie widzi żadnego problemu, aby w Kijewie 

była klasa VII. Szkoły przygotowywały arkusze organizacyjne do 10 kwietnia br.                  

w maju zostały one zatwierdzone. Jeśli miałaby miejsce sytuacja, iż określonemu 

nauczycielowi zabrakłoby godzin, wówczas musiałby otrzymać wypowiedzenie                         

z pracy. Gmina zrobiła wszystko, aby wszyscy nauczyciele, również z Kijewa, mieli 

pracę.  

Jeśli chodzi o komisarzy sołtys mija się z prawdą, ponieważ komisarz Krzysztof 

Kosewski nie wyraził zgody na utworzenie klasy VI, natomiast  drugi komisarz, już 

po wyborach, wyraził zgodę, nie podając podstawy prawnej. W jego ocenie było to 

działanie w celu skłócenia rodziców uczniów. Otrzymuje telefony, iż inicjatorzy 

namawiają rodziców, aby przenosić do Kijewa również inne klasy. Jest za tym, aby 

szkoła nadal funkcjonowała, dzieci z obwodu Szkoły Podstawowej w Kijewie za rok 

będą mogły uczyć się w klasie VII w Kijewie, bo musi działać zgodnie z prawem.  

Prosił, aby nie wprowadzać zamieszania.  

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

odniósł się do zarzutu mijania z prawdą wyjaśniając, iż na zebraniu w Zatykach komisarz 

Krzysztof Kosewski powiedział, że jest za mieszkańcami. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wtrącił, iż komisarz Kosewski na piśmie udzielił odpowiedzi negatywnej. 

 

Mieszkaniec Olecka – Witold U. 

zapytał, czy ul. Zamostowa zostanie odpowiednio oznakowana, a Rada poprze wniosek 

mieszkańców. Do tej pory odpowiadano, iż nie ma takiej potrzeby. W jego ocenie jest to 

celowe działanie i prowokacja w stosunku do mieszkańców. 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że tego typu wnioski należy uzgadniać z określonymi instytucjami, w tym                      

z policją, gdyż oznakowanie musi być zgodne z przepisami o ruchu drogowym. W przypadku 

pierwszego wniosku gmina wszczęła postępowanie i stwierdziła, iż nie ma potrzeby 

ustawienia znaku zakazu zatrzymywania się i postoju. Takie stanowisko zajęła policja. 

Ponowny wniosek wpłynął niedawno. Gmina po raz kolejny rozpocznie postępowanie w tej 

sprawie i podejmie stosowną decyzję, którą mieszkaniec otrzyma na piśmie.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej                     

w Olecku.  

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Małgorzata Adameit            Karol Sobczak 

 

 

 

 

 


